主 日 崇 拜 程 序


2020 年 8 月 16 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
　
16. August 2020 11am
　
1.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship






3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  你真偉大 How Great Thou Art





2.  耶穌恩友 What a friend we have in Jesus




3.  我知誰掌管明天 I know who holds tomorrow
4.
感謝禱告  Thank & Prayer






5.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  64：6 - 65：2



Scripture reading
*  新約： 羅馬書  Romans  9：2-5，10：1-4


6.
講道 / 分享
*  題目：《誰能掌管明天？》




Sermon
*  Topic：《Who Holds Tomorrow》




*  經文 Verses：雅各書  James  4：13 - 17


7.
回應詩歌  Hymns
*  我知誰掌管明天 I know who holds tomorrow
8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication





9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
10.
背誦本月經文 Memo texts 






11.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t



12.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：雅各書  James  4：13 - 17

4:13  嗐！你們有話說：「今天明天我們要往某城裡去，在那裡住一年，
做買賣得利。」4:14  其實明天如何，你們還不知道。你們的生命是


甚麼呢？你們原來是一片雲霧，出現少時就不見了。4:15  你們只當說：
「主若願意，我們就可以活著，也可以做這事，或做那事。」

4:16  現今你們竟以張狂誇口；凡這樣誇口都是惡的。

4:17  人若知道行善，卻不去行，這就是他的罪了。



******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：





1.
感恩Thanksgiving






為今天神供應的話語；為神一周的供應看顧。 




For the Word of God today，and for God’s care in the week. 


2.
為萬民代求 Pray for all people





為新冠肺炎疫苗的研發和公平分配。





為奧斯陸100個需要家庭溫暖的孩子。 





為世界經濟復蘇和大家需要的工作機會。





For the development and fair distribution of Covid-19 vaccination.



For 100 children in Oslo who need family care.





For the world economic recovery and the job opportunities. 


3.
為神的國神的家 Pray for God's family





為崇拜後臨時會友大會聖靈的引導帶領；





為所有搬離和來到奧斯陸的弟兄姊妹旅行平安和生活安頓；



為同工的事奉，大家的平安和健康。為新冠肺炎疫苗的研發和公平分配。
4.
為神的供應和主日奉獻






為神家裏的需要和主日奉獻禱告。 





Pray for  God’s provision in the church and for the offering today


家 園 訊 息  Announcement







→
歡迎新老朋友。特別歡迎來教會崇拜和線上崇拜的弟兄姊妹們。 




Welcome to new and old friends。






→
崇拜前後聚會









崇拜後馬上開始臨時會友大會，請會友留步參加。





The members will begin immediately after the worship, and all church members 



are invited to stay and participate.






→
特別提醒 Pay special attention：







國家衛生部建議坐公共交通出入Oslo和Østfold的，在高峰期間無法保持1米


距離時可以戴口罩，從下週一開始，二周後重新評估。但戴口罩不能



代替其他預防措施，保持1米距離仍然是最有效的預防。 




The Ministry of Health recommends that people who travel in and out of Oslo 



and Østfold by public transport can wear a mask when they cannot maintain 



a distance of 1 meter during peak hours. It starts from next Monday and 




reassessment will be done in two weeks. However, wearing a mask cannot 



replace other preventive measures. Keeping a distance of 1 meter is still the 



most effective way of prevention. 






→
同工退修會 NCCC Oslo leaders retreat







一年一次的同工退修會將於9月11-12日在本教會舉行，不設線上同步，



主題：“患難與共”，邀請所有參與服事的同工參加。





The yearly co-worker retreat will be held in this church from September 11-12. 



There will be no online offer. The theme: “Share our burden together". 




All co-workers who serve in the church are invited to participate.



→
下週聚會 Cell group next week







廣東話團契摘玉米活動開始向禮強弟兄報名，時間大概在未來一、二周。



禮拜三長者查經晚上5點。








禮拜四禱告會下午5.30。








禮拜六13點崇拜同工靈修及排練。







The Cantonese Fellowship Corn Picking began to register with Brother Lai Keung,



 and the time is in next one or two weeks.







Elderly Bible study on Wednesday at 5 pm;






Thursday prayer meeting 5.30 pm;







Worship team fellowship and rehearsal at 12 o'clock on Saturday



→
下週崇拜





*
11點在教會和網上同步進行，請來教會的記得消毒和登記姓名電話，
*
Zoom Meeting ID號碼: 471 598 303。10:30開始登錄。


請提前登入，預備心靈，安靜等候敬拜神。




*
At 11 o'clock in the church and online simultaneously, please remember to 

disinfect and register your name and phone number when you come to the church.
*
Zoom Meeting ID number: 471 598 303. Login starts at 10:30. 


Please log in in advance, be prepared and wait quietly to worship God. 


